

A-Reunion

A Better A-School, Better Future, Better World

School Carnival cum Bazaar 2023

嘉年華會暨賣物會 2023

Dear Parents,
親愛的家長：

Our school is committed to nurturing students to become world citizens with international perspectives, a sense of national pride and responsibility towards protecting the nature. To promote the importance of sustainable development among our students, enhance their humanistic spirit, and care for the natural environment around us, the PTA and Alumni Association are co-organizing the themed School Carnival and Bazaar "A-REUNION". This is the first large-scale parent-school-alumni event at our school after the resumption of normal activities. It will take place on the same day as the Project-Based Learning (PBL) Showcase Day, allowing our alumni and parents to participate in both events. **Due to the overwhelming response from parents, we are now extending the activity time and more time slots will also be added to the morning session! Details will be announced in due course.**

我校致力培育學生成為一個具國際視野、熱愛國家、愛護地球的世界公民，為向學生宣揚可持續發展的重要性，並提升學生人文精神，關愛周邊大自然環境，達至「親親而仁民，仁民而愛物」的目的，本會誠意舉辦主題式嘉年華會暨賣物會「A-REUNION」，是我校復常後第一個大型的家校大型活動；當天正值專題研習成果展示日(PBL Show Case Day)，讓家長在參與展示日的同時，可聚首一堂參與是次盛會，齊來建設可持續發展的社區與未來。由於家長反應熱烈，現誠意將活動時間延長，亦會於上午時段加開部分工作坊時段，詳情將於稍後公布。

- Date: 8 July 2023 (Saturday)
日期：2023年7月8日(星期六)
- Time: 1:00 p.m. to 6:00 p.m.
時間：下午1時至6時
- Venue: School Campus
地點：本校校園



Charity Auction

義賣物品拍賣

We would like to thank all alumni, parents, and teachers for their support to this charity event by generously donating items for sale, including jewelry, artworks, watches, CDs with celebrity signatures, mosquito repellent kits, etc. For those who are interested in bidding, please visit the website for more details and fill in the auction bidding form:

感謝各位熱心的校友、家長和老師支持是次義賣活動，慷慨捐出義賣物品，當中包括首飾、藝術作品、手錶、藝人簽名光碟及夏日防蚊舒緩套裝等等，有興趣競投者請瀏覽以下網站並填寫競投表格：

Web: www.hkbuaspta.org.hk

Email: info@hkbuaspta.org.hk

Phone: 81012633

PPS Merchant Code: 6629

Bill Register Process: <https://bit.ly/2SKB01J>



School Carnival cum Bazaar Website:

嘉年華暨賣物會網站：

<https://sites.google.com/hkbuas.edu.hk/carnivalcumbazaar>



Bidding Form:

競投表格：

<https://forms.gle/Dth5URbgKdcE2qRC8>



Workshop Enrollment

工作坊報名

We have prepared a series of parent-child workshops for you and your child to spend a warm and happy time together. The workshop schedule and registration arrangement will be announced next week.

我們誠意準備了一系列個人及親子工作坊，讓家長和子女共渡溫馨愉快時光，有關工作坊報名事宜請留意下周通告。

A-Meal Reunion with Principals, Teachers and Alumni

與校長、老師及校友們共晉午餐



Lunch will be available on the event day. Each participant who ordered meal on that day will receive a

House PERCCI Bear as a gift! Take your time to enjoy exciting booth games and workshops after lunch!

在家長、校長、老師及校友難得相聚一堂的日子，豐富美味的餐聚當然少不了！每位預訂午餐的參加者將獲贈會場限定 **House PERCCI Bear**！飽餐過後再慢慢參與精彩的攤位遊戲與工作坊也不遲！

Take action and pick your favorites now! Order the themed souvenirs and A-Meal through the Google form below by 25 June!

心動不如行動，快來選出你的心頭好！請於 **6月25日前** 經以下訂購表格選購心儀紀念品及訂購美味的 A-MEAL，與校長、老師及校友們共晉午餐吧！

Order Form 訂購表格：<https://forms.gle/GBd1TFkVUmV9dpq27>



Web: www.hkbuaspta.org.hk

Email: info@hkbuaspta.org.hk

Phone: 81012633

PPS Merchant Code: 6629

Bill Register Process: <https://bit.ly/2SKB01J>





The funds raised from this event will be fully allocated to the "School-Parent Construction" fund, which will be used in campus enhancement projects and improvements to the primary school cafeteria. This will allow every family to contribute to building a better learning environment for their children and creating a brighter future together!

是次活動籌得的款項將全數撥歸本會「家校建設」資金，為校園優化工程及小學部飯堂改善計劃等項目籌募款項，使每一個家庭都可以為建設子女更優質的學習環境、共同建設更好的未來出一分力！

We look forward to your participation and support, and hope to meet you at the carnival and bazaar, where we can spend a delightful and meaningful afternoon filled with joy and excitement.

我們非常期待您的參與和支持，希望在嘉年華暨賣物會上和您見面，一同度過充滿歡樂和興奮、輕鬆而意義非凡的下午。

For any enquiries, please send an email to info@hkbuaspta.org.hk with student's name, class and parent's contact number or contact Ms Chan Pui Yau (SS), Head of Home-School Liaison and Life Education, at 2637 2270 or Ms. Yeung Nam (PS), the Coordinator of Home School Liaison, at 2637 2277, during office hours.

如有任何查詢，可電郵至 info@hkbuaspta.org.hk，請註明學生姓名、班別及家長聯絡電話。或請於辦公時間致電 2637 2270 與中學部家校事務及生命教育主任陳佩柔老師或 2637 2277 與小學部家校事務統籌楊楠老師洽。

第 15 屆家長教師會謹啓
2023 年 6 月 23 日



~ Reply Slip 回條 ~

(Please sign the eNotice on or before Monday, June 26, 2023)
(請於 2023 年 6 月 26 日或之前透過 eNotice 回覆)

I noted the arrangement for the “A-Reunion” School Carnival cum Bazaar.
本人已知悉有關家長教師會的「A-Reunion」嘉年華暨賣物會事宜。

- () I would like to bid for the auction and will complete the Google form by 3 July.
本人欲競投拍賣品，並於 7 月 3 日前填寫競投表格。
- () I would not bid for the auction.
本人暫無意競投拍賣品。
- () I have replied through another child’s account.
本人已經其他子女戶口回覆。

學生姓名
Student Name:

家長姓名
Parent Name:

班別及學號
Class & Class No.:

家長簽名
Parent’s
Signature:

電話
Mobile:

日期
Date: